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BĚH NADĚJE V ŽAMBERKU
V  úterý 12. června 2012 se před Divišovým divadlem v  Žamberku konal již 16. ročník hu-
manitární akce spojené s veřejnou sbírkou na podporu výzkumu rakoviny v České republice.
Ke startu se zapsalo celkem 475 účastníků a na boj proti rakovině věnovali částku 7.860,- Kč. 
Běžci měli možnost vybrat si ze dvou tratí. V tomto roce byly obě tratě umístěny do Zámec-
kého parku. Mezi startujícími bylo i velké množství cyklistů a maminek s kočárky.
V doprovodném programu vystoupily mažoretky, TS  NEON a bubeníci ze Speciální základ-
ní školy Žamberk. Pro nejmenší návštěvníky nechyběla ani tradiční soutěž v  malování na 
asfalt na téma sport. Následovala soutěž školních týmů, kde mezi sebou závodila pětičlenná 
družstva stejné věkové kategorie ze ZŠ 28. října 581, ZŠ Nádražní 743 a Gymnázia Žamberk 
a Speciální základní školy Žamberk.  U stánku ČČK z Ústí nad Orlicí bylo možné si nechat 
změřit tlak a vyzkoušet první pomoc.  Součástí akce bylo i vyhlášení vítězů výtvarné soutěže 
na téma „Letní olympijské hry - Londýn 2012“.  Ceny vítězům předal starosta města Jiří 
Dytrt. Výstava soutěžních prací je umístěna v  předsálí Divišova divadla. Běhu naděje se 
účastnili nejen dospělí, ale hlavně děti ze žamberských škol. Počasí v  tomto roce přálo jak 
pořadatelům, tak účastníkům běhu. Všechny bouřkové mraky a přeháňky se Žamberku vy-
hnuly a bylo příjemné teplé počasí.
Běh naděje pořádalo město Žamberk a ZŠ 28. října 581 Žamberk ve spolupráci s Městským 
kulturním podnikem FIDIKO a SVČ ANIMO. Děkujeme nejen těm, kteří se podíleli na zda-
řilém průběhu akce, ale hlavně pak všem účastníkům Běhu naděje, kteří podpořili výzkum 
rakoviny. 

            Zuzana Žváčková – kultura, vzdělávání a sport, MěÚ Žamberk

Slavnostní předávání maturitních vysvědčení na radnici

V pátek 1. června a ve čtvrtek 7. června 2012 se v obřadní síni žamberské radnice uskutečnilo slav-
nostní předávání maturitních vysvědčení absolventům Gymnázia Žamberk a Střední školy obchodu, 
řemesel a služeb Žamberk. Obřadů se kromě vedení města účastnili i ředitelé výše zmíněných škol, 
RNDr. Milan Lipenský a Ing. Eduard Dvořák, kteří s koncem tohoto školního roku opouští posty 
ředitelů škol, a tak i pro ně tyto obřady byly jistě svým způsobem výjimečné. 
Děkujeme za dobrou dlouholetou spolupráci s městem Žamberkem a přejeme Vám hodně štěs-
tí, zdraví a spokojenosti v další etapě života. 

      Zuzana Žváčková - kultura, vzdělávání a sport, MěÚ Žamberk

Zapište si do kalendáře
Potřebujete informace o sociálních služ-
bách v  Žamberku? Potřebujete pomoc a 
nevíte, kam se obrátit? 

Navštivte 

3. veLetRH SOCiÁLNÍCH SLUŽeB
Čtvrtek 13. září 2012 od 9 – 17 hodin

v Centru sociální péče („Penzion“), 
albertova 357, Žamberk

Seznámíme Vás s  nabídkou sociálních a do-
provodných služeb v  Žamberku a blízkém 
okolí, nabídneme kompenzační pomůcky.
Bližší informace přineseme v  příštích Žam-
berských listech a na www.zamberk.cz.

Za realizační tým 
Mgr. Dagmar Ducháčková, ved. odboru SOCZ

PaRdUBiCký kRaj
Línek: ve společnosti se málo mluví 
               o přínosu lidí s postižením

Pardubický kraj se chce více zaměřit na prezen-
taci přínosu lidí se zdravotním postižením a bo-
jovat proti   jejich diskriminaci. To byl i jeden ze 
závěrů nedávno uskutečněné konference Rovná 
práva pro všechny, kterou hostil a podpořil Par-
dubický kraj. 
„Ve společnosti se málo mluví o přínosu osob se 
zdravotním postižením, a to i  proto, že z  nich 
často máme podvědomý strach. To bychom chtěli 
v příštích měsících co nejvíce změnit,“ říká náměs-
tek hejtmana Pardubického kraje Roman Línek, 
který se chystá téma aktivní pomoci lidem s po-
stižením otevírat například při svých cestách po 
kraji. „Hodně věcí se nám již podařilo napravit, 
ale ještě pořád je toho hodně, co můžeme společně 
zlepšit,“ dodal náměstek Línek. 
„Konference nám velmi pomohla se zvýšením in-
formovanosti o rovnosti práv handicapovaných 
lidí. Lidé se tak na konkrétních příkladech dozvě-
děli, jak mají postupovat například při jednání 
s  úřady,“ pochvaluje si praktický přínos konfe-
rence Radka Konečná, krajská koordinátorka 
Národní rady osob se zdravotním postižením. 
„Je nutné ve společnosti vytvořit takové klima, aby 
se lidé s  postiženími nebáli o  svých problémech  
a potřebách hovořit,“ připomíná Radka Konečná.
Pardubický kraj se zabývá otázkami souvise-
jícími s  životem lidí se zdravotním postižením 
dlouhodobě. V prosinci minulého roku byl kraj-
skou samosprávou přijat v pořadí již druhý plán 
vyrovnávání příležitostí na období 2012 – 2015, 
na jehož přípravě se mimo jiné významně podí-
lela Pardubická krajská rada osob se zdravotním 
postižením.

Bc. Magdalena Navrátilová, tisková mluvčí PK

Pohodovou dovolenou, šťastné návraty z cest, 
léto plné úsměvů a přátelských setkání 

Vám přeje 
redakční rada Žamberských listů.


